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Valtuutettu Juha Simonen ja 12 muuta valtuutettua tekivät seuraavan valtuuston työjärjestyksen
mukaisen aloitteen:

”Tavitiestä on tehty useita valtuustoaloitteita vuosien varrella, mutta mikään niistä ei ole johtanut 
liikenneturvallisuuden parantamiseen eikä jalankulkijoiden, etenkään koululaisten, turvallisuuden 
kohentamiseen.

Ehdotan käytännöllistä ja kustannuksiltaan järkevää ratkaisua, jonka katson lisäävän merkittävästi 
alueen liikenneturvallisuutta. Asennetaan liikennevalot Urpiaisentieltä ja Saviontieltä Tavitielle 
tultaessa mäen alkuun sekä Kisatien ja Tavitien risteykseen. Liikenne tapahtuisi vain yhteen suuntaan, 
joten mäen päällä liikenne on yhdensuuntaista, jolloin jalankulkijoiden turvallisuus paranee ja 
liikennevirrat vähenevät.

Tämä hanke voidaan toteuttaa nopealla aikataululla ja vähäisin kustannuksin.

Liikennevalojen aiheuttama viivytys vähentää huomattavasti läpiajoa Saviontien ja Urpiaisentien 
välillä.

Liikenteen ohjaus liikennevaloilla tuo vaarallisemmalle alueelle eli mäen päälle vain yhdensuuntaisen 
liikenteen.

Tavitien kautta kuljetaan useaan eri kouluun ja onnettomuuksien riski on eliminoitava nopealla 
aikataululla.

Tavitiellä asuville tämä ratkaisu ei toisi huomattavaa haittaa.” 
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Päätös:
Päätetään ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää se kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.


